
Uitspraak  bezwarencommissie
over  steenmarterontheffing
volledig  in  voordeel
Provincie

De provinciale Commissie voor bezwaar- en beroepsschriften van
Fryslân  is  op  13  juli  met  een  advies  gekomen  over  de
ontheffing die de Provincie had afgegeven voor het vangen en
doden van steenmarters in een aantal weidevogelkerngebieden.
De commissie heeft alle bezwaren en de verdediging van de
provincie bestudeerd en is tot de conclusie gekomen dat de
ontheffing  niet  aangepast  hoeft  te  worden.  Op  alle
bezwaarpunten  werd  de  provincie  in  het  gelijk  gesteld!

Dit  betekent  dat  er  vanaf  1  december  van  dit  jaar  weer
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gevangen mag worden tot een maximum van 429. Volop werk aan de
winkel  dus  voor  al  die  vrijwilligers  die  de  vangkooien
beheren. Wordt het gebied succesvol steenmartervrij gemaakt
dan  levert  dat  meer  kans  op  voor  weidevogels  om  kuikens
vliegvlug te krijgen. En daar doen we het allemaal voor!

Over de bezwaren tegen de ontheffing, de verdediging van de
Provincie en de uitspraak van de voorzieningenrechter heeft
Ultsje Hosper een overzichtelijke tekst gemaakt. 

https://www.friesevogelwachten.nl/assets/media/doc/53-644-uitspraak-steenmarter-ultsje-hosper-met-update-van-inge.pdf

